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RM.0002.7.33.2018                        

PROTOKÓŁ Nr 33/2018 

z XXXIII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 23 sierpnia 2018 roku. 

 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XXXIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 13.00 dokonała 

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. Powitała wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady. 

– Na sekretarza XXXIII sesji wybrano radnego: Arkadiusza Rybaka. 

– Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji. 

Pan Jarosław Waszak, w imieniu wnioskodawcy – Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 6 c – uchwały Nr 

XXXIII/228/2018 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. Prośbę umotywował 

tym, że jest konieczne podjęcie tej uchwały do dnia 16 września. 

Radni podjęli głosowanie nad przyjęciem wniosku Pana Jarosława Waszaka: 13 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem, głosów wstrzymujących się i przeciwnych nie było.  

– Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie, 13 radnych głosowało za jego 

przyjęciem. 

– Protokół z sesji XXXII został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem). 

 

Ad. 8 a-c 

- Pan Sławomir Bogucki dokonał wprowadzenia do omówienia zmian w budżecie. 

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w budżecie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2018 

rok, zgodnie z objaśnieniami zawartymi w projekcie uchwały Nr XXXIII/227/2018. Powiedziała, że 

dochody wzrastają o 282 tys. zł. Po stronie wydatków także są zmiany i dodatkowo zakład 

komunalny zmienił swój plan i zostaje to wprowadzone do uchwały budżetowej. Ponadto 

powiedziała, że wszystkie zmiany w budżecie mają również odzwierciedlenie w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

 

Na salę obrad przyszedł radny – Krzysztof Żak – od tej pory w głosowaniu brało udział 14 radnych. 
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- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, ze wyznaczono 20 tys. zł na drogi, więc myśli on, że 

wystarczy także na wspominane przez niego przepusty. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że były wyznaczone pieniądze na dwa przepusty, z czego 

jeden jest już zrobiony. Reszta środków jest przeznaczona na pracę równiarki i pochodne. 

- Pan Krzysztof Żak zapytał co z przepustem za oczyszczalnią ścieków? 

- Przepust ten będzie robiony w ramach oddawania do użytku nowej oczyszczalni ścieków. 

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że uważa, że mogą przyjść deszcze i wówczas kanał ten będzie 

pełen wody, a wówczas nie będzie możliwa wymiana przepustu. W chwili obecnej jest sucho i są 

dogodne warunki do tego aby to zrobić. Jego zdaniem nie należy czekać aż do momentu oddania 

oczyszczalni ścieków do użytku. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze kolejna sesja będzie we wrześniu i skoro taka jest wola to 

zostaną poczynione w tym kierunku kroki. Dodał, że jest dużo przepustów w terenie, które 

wymagają pilnej naprawy. 

- Pan Piotr Dziubich poprosił o informację na temat postępów w budowie ul. Smołowej. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że projekt będzie zakończony do końca października i jeśli 

nic nie przeszkodzi to będzie można wystąpić o pozwolenie na budowę. W trakcie realizacji będą 

wykupowane działki. Na odcinku, na którym właścicielem jest PKP wykonano podział geodezyjny. 

Dodał, że mówimy tu o zakończeniu drogi formalnej, która pozwoli na rozpoczęcie realizacji tej 

inwestycji i wyznaczenia środków na tę realizację. 

- Pan Grzegorz Woźniak zapytał o stan realizacji montowania nowych lamp ulicznych. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że planowane jest postawienie lamp tam, gdzie do tej pory 

nie było żadnego oświetlenia. 

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, ze zasadność lokalizacji niektórych lamp pozostawia wiele do 

życzenia, niektóre z nich stoją w polu. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że lampy są stawiane na skrzyżowaniach i przy 

zabudowaniach, a nie w polu. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXIII/226/2018 zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 

2018-2029. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXIII/226/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXIII/226/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXIII/227/2018 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2018. 
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Głosowanie dot. uchwały Nr XXXIII/227/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXIII/227/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXIII/228/2018 w sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania. 

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że z uwagi na to, że przewidywana liczba osób zamieszkujących 

Dom Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim w dniu wyborów będzie wynosiła minimum 15 

osób, to zgodnie z Kodeksem wyborczym należy tam ustalić odrębny obwód głosowania. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXIII/228/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXIII/228/2018 została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 7 

Interpelacji brak. 

 

Ad. 8 

- Pan Andrzej Schmidt powiedział, ze na ul. Krótkiej w nawierzchni asfaltowej jest ogromna 

wyrwa, którą w pilnym trybie trzeba załatać. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze powstała ona w wyniku konieczności wymiany zaworu 

przez zakład komunalny. Dodał, ze będzie to naprawione. 

- Pan Grzegorz Woźniak wskazał kolejny przepust, który wymaga pilnej naprawy. 

- Pan Piotr Dziubich powiedział, ze przejazd kolejowy na ul. Zatorze jest porośnięty krzakami i jest 

tam bardzo niebezpiecznie. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze jeśli kiedyś dojdzie z PKP do rozmów na temat utrzymania 

tego przejazdu to gmina Piotrków Kujawski będzie zmuszona wyłożyć na ten cel 1 mln. Zł. Dodał, 

ze gmina chce ten przejazd utrzymać, a władze PKP chcą go zlikwidować. Odcinek drogowy – 

prywatny znajduje się tam w pasie kolejowym. Były już przesyłane pisma zobowiązujące 

właściciela do wykarczowania drzew, ale bez skutku. Gmina Piotrków Kujawski nie ma tam 

własności. Na koniec wypowiedzi powiedział, że obiecuje jeszcze raz się tym zająć. 

- Pani Joanna Karmowska zapytała o hydrofornię. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze obecnie oczekuje się na wyniki ekspertyz wody z 

pogłębionej studni, aby móc ją włączyć do sieci. 

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał o protokoły suszowe. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze protokoły zostały wysłane do Włocławka, czekamy na 

ich sprawdzenie i potwierdzenie czy wszystko jest w nich dobrze. 

- Pan Arkadiusz Włodarski zapytał na jakim etapie są inwestycje w ul. Piastowskiej, Sportowej, 
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Kalinowej i Wiśniowej. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze ul. Piastowska – po rozstrzygnięciu przetargu z terminem 

realizacji do końca listopada, ul. Sportowa – rozpoczęcie 20 września, ul. Kalinowa i Wiśniowa – 

także niebawem rozpoczęcie prac. 

- Pan Jerzy Iglewski zapytał o termin montażu znaków z nazwami miejscowości. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze piotrkowski rynek pracy opiera się na kobietach, obecnie 

mężczyzn do pracy w Urzędzie przychodzi mało i trwa na domiar złego sezon urlopowy, zatem z 

początkiem września rozpocznie się kolejna tura montażu znaków. 

 

Ad. 9 

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

     Zamknięcie XXXIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:42 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/ 


